

嗇色園主辦可藝中學
學生事務通告(2021-2022 年度)第 29 號
中六級第一學期家長日個別約見家長通知書

敬啟者：為增進學校與家庭之間的緊密聯繫，使各家長對本校有更深入的認識，並對子女在校學習情況有進一步的了解，本校謹訂於 2021 年 11 月 20 日（星期六）下午 4:00 至下午 6:00 為中六級第一學期家長日，班主任希望於當日（詳細時間及地點見附表）邀請 貴家長到校與班主任進行個別面談，以了解 貴子女在校的學習情況，並會派發考試試卷及成績表，學生當日須要穿著整齊校服與家長一起出席。

如有任何疑問，煩請聯絡 貴子女的班主任。

此致
貴家長

嗇色園主辦可藝中學校長
張建新謹啟

二零二一年十月二十二日

Ho Ngai College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
Student Affairs Circular No. 29 (2021 – 2022)

22nd October 2021

Dear Parents/Guardians,

S6 First Term Parents' Day

In order to increase the communication between the school and parents, the S6 Parents' Day will be held. In the day, parents will have a deeper knowledge of the school and the learning situation of student.

The S6 First Term Parents' Day will be held on 20th November 2021 (Saturday) 4:00pm to 6:00pm, please see attached timetable for the detailed time and place. The class teacher will discuss with you about the student's learning situation, distributing the exam papers and academic report. Students please wear proper school uniform and come with parents on the day.

Yours faithfully,

Mr. Cheung Kin-sun, Jackson
Principal